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Sēde sasaukta 2024. gada 28. novembrī plkst. 9 

Sēde atklāta 2024. gada 28. novembrī plkst. 9 

 

Sēdi vada Bauskas novada domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis 

 

Sēdē piedalās 19 Bauskas novada domes deputāti: 

domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis, priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, deputāts 

Bruno Bahs, deputāts Raitis Ābelnieks, deputāte Laine Baha, deputāts Mārtiņš 

Cimermanis, deputāts Voldemārs Čačs, deputāts Vilnis Gailums, deputāts Arnolds 

Jātnieks, deputāts Guntis Kalniņš, deputāts Jānis Kalniņš, deputāts Juris Krievs, deputāte 

Solveiga Lineja, deputāts Mārtiņš Mediņš, deputāts Rihards Melgailis, deputāte Inita 

Nagņibeda, deputāte Ināra Pētersone, deputāte Līga Rimševica, deputāts Jānis Siugalis 

 

Sēdē piedalās: 

izpilddirektora vietnieks Jānis Kalinka, Bauskas novada administrācijas vadītājs Edgars Paičs, 

Ekonomikas un finanšu departamenta Ekonomikas un finanšu nodaļas vadītāja Ilona Spurķe, 

ekonomisti Zaiga Kārkliņa, Gita Skribāne, Marija Abramčika, Ineta Janoviča un Māris 

Vitrups, Administratīvās nodaļas vadītāja Liene Leveika, datorsistēmu un datortīklu 

administratore Krista Sondore, Juridiskās nodaļas vecākā juriste Linda Mežsarga, 

Uzņēmējdarbības un mārketinga departamenta vadītāja Laura Ārente, Uzņēmējdarbības un 

kompetenču attīstības centra vadītāja Kristīne Dzidruma, sabiedrisko attiecību speciālists 

Artūrs Dulbe, Attīstības un būvniecības departamenta vadītājs Mārtiņš Veinbergs, Attīstības 

un plānošanas nodaļas vadītāja Ilze Tijone, projektu vadītāja Laura Šterna, vides speciālists 

Valērijs Gabrāns, teritorijas plānotāja Dace Platonova, Izglītības, kultūras, sporta un 

sabiedrības labklājības departamenta vadītāja Aija Spriņķe, Izglītības nodaļas vadītāja Baiba 

Šumina, Jaunatnes nodaļas vadītāja Līga Briģe, Kultūras nodaļas vadītāja Vita Morkūna, 

Sporta un veselības nodaļas vadītājs Lauris Ziemiņš, Sporta un veselības nodaļas projektu 

vadītāja Santa Grīnberga, Nekustamo īpašumu nodaļas vadītāja Gunita Vīgupa, Bauskas 

apvienības pārvaldes vadītāja Līga Vasiļauska, nekustamo īpašumu speciālisti Māris Šarķis, 

Aija Fridrihsone un Dace Stubure, Bauskas novada Būvvaldes vadītāja Dace Putna, 

Vecumnieku apvienības pārvaldes vadītāja Dace Šileika, nekustamo īpašumu speciāliste Ligita 

Vasermane, SIA “Ķemers Business and Law Company” projektu vadītāja Edīte Ķemere, 

Jauniešu domes priekšsēdētāja Anastasija Ļadkova 

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece 

 

Domes sēdes norisi ieraksta audiovizuālā formātā. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 
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2. Jauniešu domes ziņojums par paveikto 2024. gadā. 

3. Par pašvaldības pārstāvja iecelšanu Viduslatvijas atkritumu apsaimniekošanas 

reģionālā centra SIA "Getliņi EKO" uzraudzības padomē un Viduslatvijas atkritumu 

apsaimniekošanas reģiona atkritumu apsaimniekošanas reģionālo centru uzraudzības 

padomē. 

4. Par SIA "Bauskas slimnīca" pamatkapitāla palielināšanu. 

5. Par plānošanas dokumenta "Bauskas novada izglītības attīstības stratēģija un rīcības 

plāns 2024.- 2029. gadam" apstiprināšanu. 

6. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2024. gada 30. maija noteikumos Nr. 4 

"Bauskas novada pašvaldības pedagogu darba samaksas noteikumi". 

7. Par Bauskas novada invazīvo augu sugas - Sosnovska latvāņa apkarošanas plāna 

apstiprināšanu. 

8. Par nekustamā īpašuma "Griķu skola-Čugas-Dane" daļas lietošanas tiesību 

piešķiršanu Latvijas Republikas Satiksmes ministrijai un nekustamā īpašuma 

lietošanas tiesību aprobežojuma nostiprināšanu zemesgrāmatā. 

9. Par zemes vienību daļu un uz tām esošo pašvaldības autoceļu posmu nodošanu 

Satiksmes ministrijai turējumā uz Rail Baltica būvniecības laiku un atļauju nojaukt 

pašvaldības autoceļu posmus. 

10. Par būvniecības ieceri "Slēgtas lagūnas tipa digestāta krātuves jaunai būvniecībai 

nekustamajā īpašumā "Lielbirzuļi", Iecavas pag., Bauskas nov.". 

11. Par nedzīvojamo telpu Uzvaras iela 1, Bauskā nomas līguma pagarināšanu ar Valsts 

sociālās apdrošināšanas aģentūru. 

12. Par nedzīvojamo telpu Uzvaras iela 1, Bauskā nomas līguma pagarināšanu ar AS 

"Attīstības finanšu institūciju ALTUM". 

13. Par nedzīvojamo telpu Rātslaukums 4, Bauskā nomas līguma pagarināšanu ar 

Nodarbinātības valsts aģentūru. 

14. Par mantas dāvinājumu (ziedojumu) Ukrainas sabiedrības vispārējam atbalstam. 

15. Par siltumenerģijas tarifa apstiprināšanu "Jaunklīvi", Vecumnieku pagastā. 

16. Par Bauskas novada pašvaldības stipendijas piešķiršanu rezidentam. 

17. Par sadarbības partnera piesaistes konkursu. 

18. Par Bauskas novada pašvaldības konkursa "Īsteno savu ideju Bauskas novadā!" 

līdzfinansējuma piešķiršanas apstiprināšanu. 

19. Par saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas novada domes 2023. gada 28. decembra 

saistošajos noteikumos Nr. 25 "Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2024. 

gadam"" apstiprināšanu. 

20. Par dzīvojamai mājai Centra iela 9, Mūsa, Ceraukstes pagastā, Bauskas novadā 

funkcionāli nepieciešamā zemesgabala pārskatīšanu. 

21. Par dzīvojamai mājai Līvānu iela 2, Mūsa, Ceraukstes pagastā, Bauskas novadā 

funkcionāli nepieciešamā zemesgabala pārskatīšanu. 

22. Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu pašvaldībai piekrītošajā zemes vienībā 

"Dzelzāmurs 4", nodrošinot piekļuvi īpašumam "Mežsargi", Dzelzāmurā, Iecavas 

pagastā. 

23. Par ceļa servitūta atzīmes dzēšanu īpašumā "Saulgrieži", Vecsaules pagastā. 

24. Par pašvaldības īpašuma tiesību izbeigšanu uz nekustamo īpašumu Rīgas iela 14, 

Bauskā. 

25. Par pašvaldības īpašuma tiesību izbeigšanu uz nekustamo īpašumu Ceriņu iela 3, 

Bauskā. 
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26. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Dārza iela 15-1, 

Bauskā nodošanu atsavināšanai. 

27. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Dvaru garāža 5", Gailīšu 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

28. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Pamūšas garāža 1", Gailīšu 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

29. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Pamūšas garāža 3", Gailīšu 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

30. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Lielceļmalnieki" (adrese: Mazā 

iela 20, Code), Codes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

31. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Mazstūrīši", Mežotnes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

32. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Gundegas", Mežotnes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

33. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Dižkārkliņi", Īslīces pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

34. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Centrs 16"-4, 

Pastališķi, Īslīces pagastā nodošanu atsavināšanai. 

35. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Centrs 16"-14, 

Pastališķi, Īslīces pagastā nodošanu atsavināšanai. 

36. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Zemzari"-38, 

Pilsrundālē, Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

37. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Saulaine 21"-24, 

Saulainē, Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

38. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Mežagas 2", Rundāles pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

39. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 4"-8, 

Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

40. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 5"-6, 

Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

41. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 5"-16, 

Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

42. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 6"-4, 

Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

43. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 7"-15, 

Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

44. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Misas kūdra 16", Misa, 

Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

45. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Stacijas ielā 4–13, 

Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

46. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Cīruļu ielā 5-13, 

Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

47. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Rīgas iela 43A, Vecumniekos, 

Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

48. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Čiekuru iela 5-6, 

Taurkalnē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

49. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Pūpoli"-4, 
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Taurkalnē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

50. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Svelmes"-7, 

Taurkalnē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

51. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Liepu ielā 13-17, 

Vallē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

52. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Kalna iela 1, Skaistkalnē, 

Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

53. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Liepziedi", Bārbeles pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

 

1.p. 

Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

 

(J.Kalinka, I.Pētersone, A.Mačeks, V.Čačs) 

 

Ziņo: J.Kalinka. 

Budžeta izvērtēšanas darba grupā izskatīti visu iestāžu nākamā gada budžeti, tiks vērtētas 

arī budžeta prioritātes. 2024. gada budžeta izpilde sastāda 88,5 % no plānotajiem ieņēmumiem, 

izdevumi 72,2 %, saistību koeficients 14,45 % apmērā.  

Notikusi deputātu tikšanās par SIA “Bauskas novada komunālserviss” iesniegto tarifa 

plānu, kas tika pārskatīts un iesniegti grozījumi – samazināts kanalizācijas un ūdens tarifs. 

Izveidota komisija par jauna valdes locekļa izvērtēšanu un izsludināts konkurss. 

Lai uzlabotu un efektīvāk kontrolētu skaidras naudas apriti, izdots rīkojums par skaidras 

naudas kontroli - ne retāk kā reizi ceturksnī katra iestāde, kurā ir skaidras naudas aprite, veic 

kases inventarizāciju.  

Saskaņā ar MK noteikumu grozījumiem, jāiesniedz saskaņotie saraksti ar grafisko sadaļu, 

pie kuras šobrīd notiek darbs sadarbībā ar SIA “Grupa 93”. Janvārī pēc sarakstu iesniegšanas tiks 

gatavots lēmuma projekts par ziemas uzturēšanas klasēm. 

Noslēgušies iepirkumi par ziemas perioda ceļu uzturēšanu - sarežģījumi radušies ar 

Iecavas un Vecumnieku puses ceļu uzturēšanu ziemas periodā - pieteicies viens pretendents, kurš 

nav iesniedzis pieredzes apliecinājumu un kuram ir nodokļu parāds, pieprasīti precizējumi. Līdz 

janvārim šajās teritorijās vēl ir spēkā esoši ceļu uzturēšanas līgumi ar iepriekšējiem 

pretendentiem.  

I.Pētersone jautā par Vecsaules pagasta ceļu, vai tas ir risināts un patvaļīgi izveidotie 

ātruma ierobežojošie vaļņi ir likvidēti un ko šādos gadījumos paredz pašvaldības pieņemtie 

saistošie noteikumi par pašvaldības policijas rīcību; kā arī vērš uzmanību uz Iecavas Mūzikas un 

mākslas skolas direktores apstiprināšanu Jelgavas novada priekšsēdētāja vietnieces amatā, , 

norādot, ka amatus nav iespējams apvienot, un jautā, kāda ir vadības nostāja šajā situācijā. Izsaka 

priekšlikumu izvērtēt pieņemtos saistošos noteikumus “Par dzīvokļu izīrēšanas kārtību zemas 

īres dzīvojamās mājās Bauskas novadā”, saistībā ar prioritāri rindā noteiktajām pašvaldības 

speciālistiem piešķiramajām platībām jaunbūvē. A.Mačeks apgalvo, kā tā nav. I.Pētersone 

norāda, ka šo noteikumu izpratne ir dažāda, tāpēc nepieciešams skaidrojums.  

J.Kalinka atbild saistībā ar Vecsaules pagasta ceļu – patvaļīgi izveidotie ātruma 

ierobežojošie vaļņi tika nogreiderēti un ceļa malās ieraktās naglas izraktas; situācija tika izvērtēta 

no abām iesaistītajām pusēm, pieņem, ka ir savstarpējs kaimiņu strīds; uzdots šajā ceļa posmā 

uzstādīt ātrumu ierobežojošo zīmi līdz 30 km/h; saistībā ar iedzīvotāja veiktajām patvaļīgajām 

darbībām, informācija nodota Valsts policijai.  

I.Pētersone aicina pašvaldības policijai pievērst vairāk uzmanības šim ceļa posmam, jo 

persona vairākkārt patvaļīgi veidojusi ātruma ierobežojošos vaļņus; pašvaldībai nav jātērē 

publiskie resursi, lai pēc tam šo darbību novērstu; apgalvo, ka šajā situācijā nav savstarpējs 
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kaimiņu konflikts; lai nerastos šādas situācijas, kad zīmes izvieto tikai tad, kad jau saasinājies 

konflikts un iesaistīti ziņu dienesti, rosina līdzīgās apdzīvotās vietās noteikt ātruma ierobežojošās 

zīmes. J.Kalinka atbild, ka pirms ziņu dienesta raidītās informācijas jau tika pieņemts lēmums 

noteikt ceļa posmam ātruma ierobežojošās zīmes; līdzīgās apdzīvotās vietās uz iedzīvotāju 

iesnieguma pamata tiek izvērtēts par zīmju uzstādīšanu. Saistībā ar Iecavas Mūzikas un mākslas 

skolas direktores amatu apvienošanas jautājums nav pārrunāts ar izpilddirektoru, bet tuvākajā 

laikā tiks risināts, kā arī sadarbībā ar Sabiedrisko attiecību nodaļu notiek pašvaldības pieņemto 

saistošos noteikumu aktualizācija un sabiedrības informēšana par tiem.   

V.Čačs jautā par iepirkuma par Bauskas ielas uzturēšanu ziemas periodā paredzētajiem 

finanšu līdzekļiem, kāpēc samazinājums. J.Kalinka atbild, ka apjomos nav izmaiņas, nav šaubu 

par iesniegtā piedāvājuma atbilstību darbu izpildei. 

Informāciju pieņem zināšanai.  

 

 

2.p. 

Jauniešu domes ziņojums par paveikto 2024. gadā. 

 

(A.Ļadkova, A.Okmanis, I.Pētersone, M.Cimermanis, L.Briģe, B.Bahs) 

 

Ziņo: A.Ļadkova. 

 Prezentācijas veidā informē par jauniešu domes darbu novadā 2023.-2024. gadā, kas ir 

pirmais domes darbības gads, kurā izvērtē nepieciešamās darbības jauniešu dzīves uzlabošanai. 

Decembrī tiks ievēlēti jauni valdes locekļi. Šajā sasaukumā domē darbojās 20 dalībnieki, kuri 

piedalījās vairāk kā 5 dažādos projektos, bijušas 8 sēdes un aptuveni 5 neformālās grupas, kas 

tika izveidotas uz pasākumu laiku, tostarp arī Bauskas novada un pilsētas svētki. Jauniešu dome 

piedalījusies arī Jaunatnes lietu konsultatīvajā komisijā, lai izveidotu jaunas politikas 

pamatnostādnes 2024.-2028. gadam. Viena no lielākajām iniciatīvām bija inovatīvas izaugsmes 

izaicinājumu projekts, kas tika veidots sadarbībā ar Jaunatnes nodaļu; tika izstrādāts projekts 

sadarbībā ar Jauniešu domi un veidota anketa jauniešiem, kuru aizpildījuši vairāk kā 744 

jaunieši, kas ir ļoti liels rādītājs; bijis pieredzes brauciens uz Saldu, lai apzinātu viņu Jauniešu 

domes darbības specifiku, iepazītos ar mobilo darbu un Jaunatnes nodaļas darbību. Notika arī 

fokusa grupa, kurā tika apspriesta jauniešiem aktuālā informācija un tās ietvaros notika sarunas 

ar apvienību pārvalžu pārstāvjiem, lai konkrētās problēmas aktualizētu novada līmenī. Projekta 

noslēgumā tika organizēts forums “SAIES”, pēc kura izvērtēs, vai aktīvākie foruma dalībnieki ir 

arī potenciālie Jauniešu domes pārstāvji. Forums “SAIES” prezentē jauniešu darbošanos, ko 

raksturo stabilitāte, atbildība, inovatīvās izaugsmes izaicinājums, efektivitāte un saikne. Jauniešu 

dome piedalījās arī Bauskas novada svētkos ar atsevišķu staciju pie Jauniešu mājas, kurā stāstīja 

par jauniešu aktivitātē, un koordinēja sociālo tīklu aktivitāti. Bija arī tikšanās ar Saeimas 

deputātu Ati Švinku, pārrunājot jauniešiem aktuālas problēmas - mobilā darba nepieciešamība, 

ceļu kvalitāte, transporta pieejamība, secinot, ka kopumā Bauskas novada jaunieši ir aktīvākie 

starp daudziem citiem novadiem; tika diskutēts par balsošanu no 16 gadu vecuma novada līmenī, 

kā arī Jauniešu dome tika  uzaicināta uz vizīti Saeimā par jauniešiem interesējošiem 

jautājumiem. Jauniešu dome piedalījās starptautiskajā jaunatnes dienā Līvānos un festivālā 

“Kopums”. Šī gada laikā tika izstrādāta arī domes identitāte – logo “cilvēciņš, kas tur sauli”, ko 

drukā uz krekliem. Domes dalībnieki kā brīvprātīgie piedalījās dažādos pasākumos, piemēram, 

sadraudzības nometnē bērniem no Ukrainas, Čē Čē čempionātā; notiek sadarbība ar novada 

organizācijām un Jaunatnes nodaļu, piedalās darba grupā “Digitālā darba ar jaunatni sistēmas 

attīstība pašvaldībās”, ieviešot digitālus risinājumus darbā ar jaunatni. Sēdēs tika diskutēts par 

populārām tēmām - aizliegto vielu lietošanas popularitātes samazināšana jauniešu starpā, 

jauniešu politiskās aktivitātes un dalības lēmumu pieņemšanā veicināšana sadarbībā ar novada 

domi, transporta nepieciešamības Bauskas novada pagastos veicināšana (infrastruktūras 

uzlabošana starp pilsētu un pagastiem), mobilā darba ar jauniešiem aktualizēšana.  



6 

 

 A.Okmanis rosina sadarbības nepārtrauktībai aktīvākajiem dalībniekiem pieteikties 

nākamajam domes sasaukumam. A.Ļadkova atbild, ka pieteikumus iesnieguši esošie aktīvākie 

dalībnieki. 

 I.Pētersone jautā, vai ar domes vadību un apvienību vadītājiem diskutēts par 

infrastruktūras uzlabošanu. A.Ļadkova atbild, ka pēdējā domes sēdē šis jautājums tika pārrunāts 

ar domes priekšsēdētāju un tā vietnieku, arī nākamajam sasaukumam šis jautājums būs 

jāaktualizē. I.Pētersone turpina, vai nav problēmas ar telpu pieejamību. A.Ļadkova atbild, ka nav 

problēmu. I.Pētersone jautā, kā vēl deputāti varētu palīdzēt. A.Ļadkova atbild, ka deputāti 

aktīvāk varētu atbildēt uz jauniešu priekšlikumiem un veidot ciešāku sadarbību. 

 M.Cimermanis jautā par jauniešu aptaujas rezultātiem. L.Briģe informē, ka aptauja tika 

novērtēta valsts līmenī respondentu lielā skaita dēļ, ko realizēja ciešā sadarbībā ar izglītības 

iestādēm. Jautājumi tika veidoti sadarbībā ar Jauniešu domi par vielu lietošanu. Aptaujas 

rezultāti atspoguļo pagastu jauniešu intereses un vajadzības, izaicinājumus, secinot, ka lielākā 

jauniešu pārstāvniecība ir novadu pagastos, nevis novada pilsētās. Aptaujas rezultāti pieejami 

pašvaldības tīmekļvietnē un nosūtīti deputātiem un izglītības iestādēm. M.Cimermanis izsakās 

par aizliegto vielu lietošanu valsts kontekstā un jautā, kādi ir secinājumi pēc aptaujas. A.Ļadkova 

atbild, ka šobrīd policijas reidi izglītības iestādēs vairs nav efektīvi, tie drīzāk jauniešus iebiedē; 

vairāk jāaktualizē pieredzes stāsti, līdz kam šo vielu lietošana var novest. L.Briģe papildina, ka 

pandēmija atstājusi sekas uz jauniešu mentālo veselību, pašam ar savām problēmām tiekot galā 

un neizvēloties piemērotāko atbalsta veidu. Jaunatnes nodaļa caur projektiem meklē labākos 

risinājumus speciālistu piesaistei, lai veicinātu savādāku pieeju ikdienas problēmām un 

izaicinājumiem, veicinot “jaunietis jaunietim” formātu, kad jaunietis pats var būt kā atbalsts 

otram jaunietim, būtiski sekmējot psihoemocionālās veselības uzlabošanu valsts līmenī.  

 B.Bahs izsaka pateicību par paveikto darbu, vēršot uzmanību uz lielo visatļautību, un 

jautā, ko jaunieši domā par lielāku seku sistēmu izglītības iestādēs un sabiedrībā, vai tas 

nemazinātu kaitīgo ieradumu veidošanos. A.Ļadkova atbild, ka jauniešu iebiedēšana nerisina 

problēmu; pieredzes stāsti ir iedarbīgāki; jāstrādā ar jauniešu psihoemocinālo veselību. L.Briģe 

papildina, ka personai par savu rīcību un izvēlēm ir jāatbild pašam, jārāda virziens bez 

piespiešanas.  

 A.Okmanis pateicas A.Ļadkovai par paveikto darbu Jauniešu domē un Jaunatnes nodaļas 

vadītājai.  

 

 

3.p. 

Par pašvaldības pārstāvja iecelšanu Viduslatvijas atkritumu apsaimniekošanas reģionālā 

centra SIA "Getliņi EKO" uzraudzības padomē un Viduslatvijas atkritumu 

apsaimniekošanas reģiona atkritumu apsaimniekošanas reģionālo centru uzraudzības 

padomē 

 

(A.Okmanis, J.Kalinka) 

 

Ziņo: A.Okmanis, J.Kalinka. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejā, lūdz 

ziņot. 

 J.Kalinka ziņo, ka sagatavots lēmuma projekts par pašvaldības pārstāvja iecelšanu 

uzraudzības padomēs, saskaņā ar iepriekš pieņemtajiem domes lēmumiem, ar kuriem tika 

apstiprināts gan Reģionālais atkritumu apsaimniekošanas plāns 2024.-2028. gadam, gan 

izveidots atkritumu apsaimniekošanas reģionālais centrs SIA “Getliņi EKO” un apstiprināts tā 

reglaments. Saskaņā ar SIA “Getliņi EKO” reglamenta 8. punktu katra no reģionālajā centrā 

ietilpstošajām pašvaldībām deleģē savu pārstāvi Viduslatvijas reģionālā atkritumu 

apsaimniekošanas plāna izpildes uzraudzībai. Sagatavotais lēmuma projekts paredz pārstāvja 

iecelšanu divās padomēs, ko nosaka apstiprinātais plāns, kurā paredzēts izveidot divus atkritumu 
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apsaimniekošanas reģionālos centrus uz poligonu “Getliņi” un “Brakšķi” bāzes. Lūdz atbalstīt 

sagatavoto lēmuma projektu iecelt pašvaldības izpilddirektoru par pašvaldības pārstāvi abās 

uzraudzības padomēs. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 519 "Par pašvaldības pārstāvja iecelšanu 

Viduslatvijas atkritumu apsaimniekošanas reģionālā centra SIA "Getliņi 

EKO" uzraudzības padomē un Viduslatvijas atkritumu 

apsaimniekošanas reģiona atkritumu apsaimniekošanas reģionālo centru 

uzraudzības padomē". 

 

 

4.p. 

Par SIA "Bauskas slimnīca" pamatkapitāla palielināšanu. 

 

(A.Okmanis, J.Kalinka) 

 

Ziņo: A.Okmanis, J.Kalinka. 

A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts oktobra Finanšu komitejas sēdē, lūdz 

ziņojumu. 

J.Kalinka ziņo, ka sagatavots lēmuma projekts par SIA “Bauskas slimnīca” pamatkapitāla 

palielināšanu, pamatojoties uz jūlijā pieņemto lēmumu par aģentūras “Iecavas veselības centrs” 

reorganizāciju, nododot iedzīvotāju veselības un veselīga dzīvesveida veicināšanas un veselības 

aprūpes pakalpojumu pieejamību organizēšanas funkciju SIA “Bauskas slimnīca”, kas ir arī 

aģentūras tiesību un saistību mantas pārņēmēja. Aģentūrai, sniedzot valsts un maksas veselības 

aprūpes pakalpojumus Iecavā un Vecumnieku filiālēs ir uzkrāti finanšu līdzekļi, kuru apmērs uz 

šo brīdi ir 59 744 EUR. Reorganizācijas komisija saredz, ka šos līdzekļus būtu lietderīgi nodot 

kapitālsabiedrībai ar mērķi turpināt attīstīt veselības aprūpes pakalpojumu pieejamību un kopējo 

konceptu Bauskas novada teritorijā.  Sākotnēji plānots atbilstoši normatīvo aktu prasībām aprīkot 

LOR, urologa pakalpojumu un elektrokardiogrāfijas izmeklējumu kabinetu, kur pakalpojumu 

sniegšanai ir piesaistīti attiecīgie speciālisti. Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu, 

palielinot SIA “Bauskas slimnīca” pamatkapitālu par 59 744 EUR. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 
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"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 520 "Par SIA "Bauskas slimnīca" pamatkapitāla 

palielināšanu". 

 

 

5.p. 

Par plānošanas dokumenta "Bauskas novada izglītības attīstības stratēģija un rīcības plāns 

2024.- 2029. gadam" apstiprināšanu. 

 

(A.Okmanis, B.Šumina, E.Ķemere, I.Nagņibeda, M.Cimermanis, B.Bahs, L.Baha) 

 

Ziņo: A.Okmanis, B.Šumina, E.Ķemere. 

A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas, Vides 

un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, lūdz koncentrētu ziņojumu. 

 B.Šumina ziņo, ka sagatavots lēmuma projekts par plānošanas dokumenta “Bauskas 

novada izglītības attīstības stratēģija un rīcības plāns 2024.-2029. gadam” apstiprināšanu. 

Izglītības likuma 17. panta trešās daļas 1.1 punkts nosaka, ka pašvaldība saskaņā ar Ministru 

kabineta apstiprinātajās izglītības attīstības pamatnostādnēs noteiktajiem mērķiem izstrādā 

izglītības attīstības stratēģiju. Saskaņā ar Bauskas novada pašvaldības un SIA “Ķemers Business 

and Law Company” līgumu “Bauskas novada izglītības attīstības stratēģijas un rīcības plāna 

2024.-2029. gadam izstrāde” veikta stratēģijas 1.  redakcijas izstrāde, ietverot Izglītības nodaļas 

speciālistu esošās situācijas izvērtējumu un stratēģiskās daļas un rīcības plānu, kas apstiprināta 

Bauskas novada domē 26.09.2024. un nodota publiskajai apspriešanai laika posmā no 30.09.-

30.10.2024. Publiskās apspriešanas ietvaros tika saņemts viens iedzīvotāja iesniegums ar 

priekšlikumiem. Ņemot vērā Bauskas novada domes Izglītības, kultūras un sporta komitejā, 

Finanšu komitejā, Vides un attīstības komitejā sniegtos ieteikumus un publiskajā apspriešanā 

saņemtos priekšlikumus, tika veikta stratēģijas gala redakcijas precizēšana un izstrāde. 

Stratēģijas 1. daļā aktualizēti dati par izglītojamo skaitu 2024./2025. mācību gadā, apkopoti 

centralizēto eksāmenu dati un olimpiāžu sasniegumi 2023./2024. mācību gadā, veikti secinājumi 

atbilstoši aktualizētajiem datiem. Lūdz dokumenta izstrādātāju SIA “Ķemers Business and Law 

Company” pārstāvi E.Ķemeri informēt par stratēģijas 2. daļā aktualizētajiem datiem un 

iekļautajiem priekšlikumiem.  

 E.Ķemere papildina, ka publiskās apspriešanas laikā no 30. septembra līdz 30. oktobrim 

saņemts vienas personas priekšlikums. Pēc komitejās un domes sēdē saņemtajiem 

priekšlikumiem, veikti redakcionāli labojumi un papildinājumi.  

 I.Nagņibeda jautā par izglītības pakalpojumu kvalitātes prognozēm uz 2029. gadu – 

kāpēc atsevišķi nodalīts “mācības turpina cita novada vidusskolā vai ģimnāzijā”. E.Ķemere 

atbild, ka pastāv iespēja, ka mācības tiek turpinātas Bauskas novadam tuvākajās novadu 

izglītības iestādēs. I.Nagņibeda vērš uzmanību, ka stratēģijas kopsavilkuma sadaļā nav izdalīta 

iespēja, ka mācības tiek turpinātas novada vidusskolā vai ģimnāzijā, jo tas rada diskrimināciju. 

A.Okmanis norāda, ka sabiedriskās apspriešanas laikā bija iespēja iesniegt priekšlikumus. 

E.Ķemere piebilst, ka stratēģija ataino novada izglītības attīstību. A.Okmanis papildina, ka 

ģimnāzija realizē vidusskolas programmas.  

 M.Cimermanis jautā, kāds ir izstrādātāja viedoklis par novada profesionālo izglītību. 

E.Ķemere atbild, ka mūžizglītības sadaļa tika papildināta ar informāciju, bija sarunas par 

Saulaines struktūrvienības pārņemšanu pašvaldības atbildībā – nepieciešams domes un IZM 

nodomu protokols un risku/ieguvumu analīze. Vērojama sezonālu pakalpojumu profesiju 

pārstāvju un augstākā līmeņa vadītāju nepieciešamība novadā. M.Cimermanis turpina, ka 

pašreizējā izglītības stratēģija norāda uz paļaušanos uz citu novadu profesionālajām izglītības 

iestādēm, novadam nav teikšanas par Saulaines struktūrvienību; šāda stratēģija, viņaprāt, ir 
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nepieņemama – nav profesiju iegūšanas iespējas novadā; izsakās par tendenci norādīt fiktīvu 

dzīvesvietu, lai saņemtu finansējumu skolā, kurā mācās.  

 B.Bahs jautā, kā tika noteikts procentuālais vērtējums, piemēram, sadaļā par to, ka 

mācības netiek turpinātas. E.Ķemere atbild, ka ir veikts sākotnējais mērījums, uz kura pamata 

tiek izvērtēta potenciālā iespēja (prognoze) četru gadu periodā, kas ir mainīgs lielums.  

 L.Baha aicina vēlreiz pārskatīt stratēģijas esošās situācijas izvērtējumā redakcionālos 

precizējumus tabulās, izsaka atbalstu stratēģijas izstrādei. 

 B.Bahs ierosina kopsavilkumā norādīt kopējo izglītojamo un izglītības iestāžu skaitu. 

E.Ķemere atbild, ka dati norādīti kopsavilkuma esošās situācijas sadaļā.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, 

Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Mārtiņš Cimermanis) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 521 "Par plānošanas dokumenta "Bauskas novada 

izglītības attīstības stratēģija un rīcības plāns 2024.- 2029. gadam" 

apstiprināšanu". 

 

 

6.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2024. gada 30. maija noteikumos Nr. 4 

"Bauskas novada pašvaldības pedagogu darba samaksas noteikumi". 

 

(A.Okmanis, B.Šumina) 

 

Ziņo: A.Okmanis, B.Šumina. 

A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas un 

Finanšu komitejas sēdēs, lūdz koncentrētu ziņojumu. 

 B.Šumina ziņo, ka sagatavots lēmuma projekts par grozījumiem Bauskas novada 

pašvaldības 2024. gada 30. maija noteikumos Nr. 4 “Bauskas novada pašvaldības pedagogu 

darba samaksas noteikumi”. Izglītības nodaļa saņēma izglītības iestāžu priekšlikumus 

grozījumiem noteikumos saistībā ar izglītības iestāžu vadītāju mēnešalgas noteikšanas 

kritērijiem, pirmsskolas izglītības posmiem piemērojamiem izglītojamo vecumiem u.c. 

Apkopotie priekšlikumi tika izskatīti Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu vadītāju 

profesionālās darbības novērtēšanas komisijā. Ņemot vērā paredzamo papildinājumu un 

precizējumu ietekmi uz pašvaldības budžetu, to lietderību pašreizējā mācību gadā, noteikumu 

grozījumi paredz precizēt pirmsskolas izglītojamo sadalījumu pēc vecuma atbilstoši izglītības 

posmiem, papildināt izglītības iestāžu vadītāju mēnešalgas noteikšanas kritērijus līdz 

profesionālās darbības novērtēšanai un saistībā ar IZM noteikto valsts ģimnāzijas kritēriju 

izstrādi. Veiktie grozījumi:  papildināts 7.2. apakšpunkts aiz vārdiem “no piecu gadu vecuma” ar 

vārdiem un simboliem “(3. izglītības posma pirmsskolas izglītojamie)”; noteikumi papildināti ar 

11.1 punktu “Izglītības iestādes vadītājam, stājoties amatā, ņemot vērā viņa profesionālo pieredzi 

un kompetenci, līdz laikam, kad dibinātājs ir veicis profesionālās darbības novērtēšanu (ne ātrāk 

kā 6 mēnešus no stāšanās amatā), var noteikt piemaksu: no valsts budžeta mērķdotācijas 

finansētas izglītības iestādes vadītājam līdz 10 % no aprēķinātās pamatalgas likmes, no 
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pašvaldības budžeta finansētas izglītības iestādes vadītājam līdz 5 % no aprēķinātās pamatalgas 

likmes.”; papildināts 15. punkts aiz vārdiem “budžeta finansējumu” ar vārdiem un simboliem “1. 

un 2. posma izglītības posma”; aiz vārda “izglītojamo” ar vārdiem un simboliem “(no 1,5 gada 

līdz 5 gadu vecumam)”; papildināts 1. pielikuma 2. kritērijs “izglītības kvalitātes veicināšana un 

pieejamības nodrošināšana” ar 2.1.5.1 apakšpunktu “Valsts ģimnāzijas kritēriju izpilde 5 %”; 

noteikumi papildināti ar 33.1 punktu “Bauskas novada pašvaldības 2024. gada 28. novembra 

noteikumi Nr. __ “Grozījumi Bauskas novada domes 2024. gada 30. maija noteikumos Nr. 4 

“Bauskas novada pašvaldības pedagogu darba samaksas noteikumi”” stājas spēkā un tiek 

piemēroti no 2024. gada 1. decembra.”. Aicina atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 522 "Par grozījumiem Bauskas novada 

pašvaldības 2024. gada 30. maija noteikumos Nr. 4 "Bauskas novada 

pašvaldības pedagogu darba samaksas noteikumi"". 

 

 

7.p. 

Par Bauskas novada invazīvo augu sugas - Sosnovska latvāņa apkarošanas plāna 

apstiprināšanu. 

 

(A.Okmanis, V.Gabrāns, M.Mediņš, A.Mačeks, M.Cimermanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis, V.Gabrāns. 

A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, lūdz 

koncentrētu ziņojumu. 

V.Gabrāns ziņo, ka nolūkā apzināt invazīvo sugu izplatību Bauskas novadā, izzināt 

labākās metodes cīņai ar invazīvo sugu izplatīšanos novada teritorijā un šo metožu pielietojumu 

vietējiem apstākļiem, kā arī izstrādāt plānu invazīvo sugu apkarošanai Bauskas novadā, ar 

Bauskas novada priekšsēdētāja vietnieka 12.08.2024. rīkojumu tika izveidota darba grupa, kura 

izstrādāja invazīvo augu sugas – Sosnovska latvāņa apkarošanas plānu 2025.-2029. gadam, kas 

satur informāciju par Valsts Augu aizsardzības dienesta reģistrā uzskaitītām Sosnovska latvāņa 

un darba grupas apzinātām zemes kadastra vienībām un to īpašniekiem Bauskas novadā, metožu 

apraksta cīņai ar invazīvo sugu, kā arī plānoto organizatorisko un pasākumu kalendāro plānu un 

grafiku nākamajiem 5 gadiem Sosnovska latvāņa izplatības ierobežošanai un izskaušanai 

atbilstoši MK noteikumiem Nr. 559. Plānam ir 4 pielikumi. Ņemti vērā Vides un attīstības 

komitejas sēdē izteiktie ierosinājumi – noteikt par lēmuma izpildi atbildīgo izpilddirektora 

vietnieku, 2. pielikumā izcelti pašvaldības īpašumi, kuros novērojama sugas invāzija, kā arī par 

atbildīgo auga apkarošanā nosaka arī nomnieku. Lūdz atbalstīt sagatavoto plānu.  

I.Pētersone jautā, kāda ir finansiālā ietekme un vai nākamā gada budžetā ir paredzēti 

finanšu līdzekļi auga apkarošanai. V.Gabrāns atbild, ka par apkarošanas paņēmieniem 

pašvaldību īpašumos atbildīgas apvienību pārvaldes. I.Pētersone jautā, ja apkarošanas pasākumi 

tiek veikti, priekš kam nepieciešams plāns. V.Gabrāns atbild, ka plāns koordinēs un apkopos 
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informāciju, un tā nepieciešamību nosaka likumdošana. I.Pētersone norāda, ka bez papildus 

finansējuma, viņasprāt, dokuments būs dokumenta pēc; teritorijās novēro, ka auga suga 

nesamazinās, izsaka atbalstu tā samazināšanai centralizēti un aicina nodrošināt finansējumu 

nākamā gada budžetā. A.Okmanis papildina, ka plāns aptver gan pašvaldības, gan privātpersonu 

īpašumus visa novada kontekstā – ja apsvērtu iespēju finansēt privātpersonu esošo teritoriju, tad 

būtu nepieciešams paredzēt finansējumu; plāns paredz katram teritorijas īpašniekam noteikt 

atbildīgo – pašvaldību teritorijām tās ir apvienību pārvaldes un iestādes, kuras savā budžetā 

paredz finansējumu šiem izdevumiem; plānam ir koordinējoša funkcija.  

M.Mediņš aktualizē Vides un attīstības komitejas ierosinājumu sarakstā norādīt 

pašvaldības pagastu sadalījumu – tajā nav norādīts Vecumnieku pagasts – vai tika lūgts iesniegt 

par pagastā esošajām teritorijām, kurās varētu būt latvānis. V.Gabrāns atbild, ka 2. pielikumā ir 

norādītas pašvaldības īpašumā esošās teritorijas. M.Mediņš norāda, ka ne tikai pašvaldības 

īpašumi un jautā, kā saraksts tiks papildināts. V.Gabrāns atbild, ka saraksts ir nepārtraukti 

aktualizējams pēc ekspertu grupas apsekojumiem. A.Mačeks papildina, ka saraksts atspoguļo 

datu bāzē pieejamo informāciju par reģistrēto sugu teritorijās un zemes īpašniekiem būs 

pienākums iesniegt informāciju. 

M.Cimermanis izsakās, ka izmaksas noteikti būs saistībā par latvāņa noziņošanu 

teritorijā, un apšaubāmi šķiet, ka pašvaldība apkops privātpersonu platības, pēc tam par to 

piestādot izmaksas zemes īpašniekam; pieļauj iespējamību, ka nekustamā īpašuma nodokļa 

palielināšana šādām teritorijām būtu instruments par nesakoptiem īpašumiem; kā no 

iedzīvotājiem piedzīs šīs izmaksas par apkopšanu, pieļauj, tas būs noteikts pārvalžu un pagastu 

atbildībā; rosina plānā kā ivazīvo sugu noteikt arī Kanādas zeltslotiņu un izvērtēt citu invazīvo 

sugu iekļaušanu. V.Gabrāns bilst, ka tad būs nepieciešami ievērojami budžeta līdzekļi, un 

norāda, ka valsts līmenī diskutē par citu invazīvo sugu noteikšanu, piemēram, kailgliemežu. 

Patreiz MK noteikumi paredz noteikt tikai Sosnovska latvāni kā invazīvo sugu, pieļauj iespēju 

pēc gada plānu pārskatīt un papildināt. 

A.Mačeks papildina, ka plāns tiks papildināts, kad invazīvās sugas tiks noteiktas ar 

likumu; par latvāņa apkarošanas plāna nepieciešamību ir noteikts likumdošanā. 

Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

  

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 523 "Par Bauskas novada invazīvo augu sugas - 

Sosnovska latvāņa apkarošanas plāna apstiprināšanu". 

 

 

8.p. 

Par nekustamā īpašuma "Griķu skola-Čugas-Dane" daļas lietošanas tiesību piešķiršanu 

Latvijas Republikas Satiksmes ministrijai un nekustamā īpašuma lietošanas tiesību 

aprobežojuma nostiprināšanu zemesgrāmatā. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 
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 Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, 

vai nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 524 "Par nekustamā īpašuma "Griķu skola-Čugas-

Dane" daļas lietošanas tiesību piešķiršanu Latvijas Republikas 

Satiksmes ministrijai un nekustamā īpašuma lietošanas tiesību 

aprobežojuma nostiprināšanu zemesgrāmatā". 

 

 

9.p. 

Par zemes vienību daļu un uz tām esošo pašvaldības autoceļu posmu nodošanu Satiksmes 

ministrijai turējumā uz Rail Baltica būvniecības laiku un atļauju nojaukt pašvaldības 

autoceļu posmus. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, 

vai nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 525 "Par zemes vienību daļu un uz tām esošo 

pašvaldības autoceļu posmu nodošanu Satiksmes ministrijai turējumā 

uz Rail Baltica būvniecības laiku un atļauju nojaukt pašvaldības 

autoceļu posmus". 

 

 

10.p. 

Par būvniecības ieceri "Slēgtas lagūnas tipa digestāta krātuves jaunai būvniecībai 

nekustamajā īpašumā "Lielbirzuļi", Iecavas pag., Bauskas nov.". 
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(D.Putna, L.Baha, A.Okmanis, G.Kalniņš, A.Mačeks, A.Jātnieks, M.Mediņš, M.Cimermanis, 

J.Krievs, I.Pētersone) 

 

Ziņo: A.Okmanis, D.Putna. 

A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, lūdz 

ziņojumu. 

 D.Putna ziņo ka Bauskas novada Būvvaldē 2024. gada 1. oktobrī Būvniecības 

informācijas sistēmā saņemta būvniecības ierosinātāja būvniecības ieceres dokumentācija slēgtas 

lagūnas tipa digestāta krātuves jaunai būvniecībai nekustamajā īpašumā “Lielbirzuļi”, Iecavas 

pagastā. Būvvalde ierosināja publiskās apspriešanas procedūru no 10. oktobra līdz 6. 

novembrim. Apkopojot saņemtās anketas, tika sastādīts pārskats. Saskaņā ar Iecavas novada 

teritorijas plānojuma grafisko daļu nekustamais īpašums atrodas lauksaimniecības teritorijā ar 

atļauto izmantošanas veidu – lauksaimnieciskā izmantošana – AS “Balticovo” mēslojuma 

pārstrādes rezultātā iegūtā digestāta uzglabāšana un izmantošana lauku mēslošanai. Apbūves 

saistošajos noteikumos noteikts par lagūnas izbūvi ārpus ciemu teritorijām, nodrošinot to 

nosegšanas iespējas. Būvniecības iecerei saņemti tehniskie noteikumi no Valsts Vides dienesta ar 

norādi digestāta krātuvi projektēt ar mākslīgi peldošu segslāni. Publiskās apspriešanas apspriedē 

piedalījās 12 dalībnieki, t.sk., ieceres pārstāvji, būvvaldes darbinieki un 6 Iecavas novada 

iedzīvotāji. Ieceres realizētāji ir SIA “Egg Energy”, kuri prezentēja būvniecības ieceri, kura 

projektā paredzētas visas iespējamās progresīvās tehnoloģijas lagūnu būvniecībā; zemnieku 

saimniecības “Jaunstrīķeri” pārstāvis informēja par digestāta iestrādes procesu zemē. Pārskatā 

aktualizēts diskusiju process. Publiskās apspriešanas gaitā tika izvērtēti pozitīvie un negatīvie 

riski, kā arī secināts, ka jāuzlabo pašvaldības komunikācija ar Valsts Vides dienestu 

atgriezeniskās saites efektivitātes uzlabošanai uz iedzīvotāju sūdzībām. Iecere tiks realizēta ārpus 

Iecavas pilsētas meža ielokā. 

 L.Baha jautā, vai zemnieku saimniecībai “Jaunstrīķeri” noslēgts līgums un kas notiek 

gadījumā, ja viņi atsakās masu iestrādāt augsnē; balstoties uz pārskata informāciju, saņemtas 6 

noraidošas anketas un 29 iedzīvotāji šo ieceri neatbalsta - kurā brīdī ņem vērā un tiek uzskatīts, 

ka iedzīvotāju iesaiste ir nozīmīga, jo šobrīd jāpieņem administratīvs akts, bet iedzīvotāju 

vairākums ir pret šo ieceri; jautā būvvaldes vadītājai, vai iecere ir liels ieguvums pašvaldībai.  

D.Putna atbild, ka noslēgta savstarpēja vienošanās par digestāta iestrādi un jāsaprot, ka novadam 

nozīmīgā ražotne “Balticovo” attīstās un mēsli kaut kur ir jāliek, šis ir risinājums. L.Baha 

turpina, ka ir dilemma – saprot argumentus, bet no otras puses ir iedzīvotāju balsis, kas 

neatbalsta, kā arī Vides un attīstības komitejas locekļi pauda negatīvu pieredzi.  

 A.Okmanis precizē, no kurienes apgalvojums, ka AS “Balticovo” plāno savu digestātu 

noglabāt šajā teritorijā. D.Putna atbild, ka mēsli tiks nodoti SIA “Egg Energy”, kas nodrošina 

tālāko procesu.  

 G.Kalniņš precizē, ka AS “Balticovo” jau ir digestāta krātuve tuvumā biogāzes rūpnīcai. 

Pārskatā bija minēts, ka digestāta krātuvi pārklās ar dabīgi veidotu materiālu vai mākslīgi 

veidotu pārklājumu, un saistībā ar bijušā Vecumnieku novada pieredzi uzņēmējs sākotnēji teicis, 

ka veidosies dabīga membrāna, bet no biogāzes izstrādātā digestāta nekas neveidojās; 

secinājumos minēts, ka projektā tiks realizēts mākslīgā materiāla pārklājums.  

 A.Mačeks aicina šajā projektā neiesaistīt AS “Balticovo”, precizējot, ka zemnieku 

saimniecība savā iznomātajā zemē vēlas izbūvēt lagūnu; AS “Balticovo” nav ierosinātājs, mēslus 

apstrādā meitas uzņēmums SIA “Egg Energy”, kas nodarbojas ar biogāzes ražošanu; jautā, ja 

saņemtas iedzīvotāju negatīvas atbildes, tad kāda komunikācija šiem cilvēkiem bijusi - viņiem 

bija jāatbild, kāpēc tomēr šis process tiek turpināts. D.Putna atbild, ka 20 iedzīvotāji, kas bijuši 

pret ieceri, atrodas 2,5 km attālumā no plānotās projekta vietas, 9 iedzīvotāji – 3,5 līdz 4 km 

attālumā, 6 – 5 līdz 5,8 km attālumā, kā negatīvo norādot ietekmi uz nekustamā īpašuma vērtību, 

ceļa slodzes palielināšanos posmā Iecava-Baldone, kā arī digestāta kopējā tilpuma lielumu. 

A.Mačeks turpina, ka tuvākajiem iedzīvotājiem atbildi vajadzēja sniegt, un vērš uzmanību par 
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nokļūšanu uz krātuvi lielā svara dēļ uz valsts un pašvaldības ceļa. D.Putna atbild, ka tas tiks 

risināts būvprojekta izstrādes gaitā, kad tiks saņemti pašvaldības un valsts ceļu tehniskie 

noteikumi.   

 A.Jātnieks atbalsta ieceri un norāda, kāpēc sēdē nepiedalās uzņēmuma pārstāvji, kas 

aizstāvētu savas intereses; rasts labākais risinājums attāluma dēļ no pilsētas; rosina atlikt 

jautājumu, jo nepieciešama papildus informācija. D.Putna atbild, ka uzņēmēji ieinteresēti pēc 

iespējas ātrāk sākt darbību.  

 A.Okmanis izsakās par lēmuma projekta aprakstu, kurā nav norādes, ka būvniecības 

iecere būtu atbalstāma, lūdz paskaidrot. D.Putna atbild, ka iecere ir atbalstāma, jo tā atbilst 

teritorijas plānojuma nosacījumiem, atrodas vistālāk no esošajiem smaku avotiem, kā arī SIA 

“Egg Energy” apgalvo, ka līdz šim veiktie monitoringi ir atbilstoši MK noteiktajiem smaku 

līmeņiem un konkrēti priekšlikumi netika saņemti, līdz ar to tiek uzskatīts, ka varētu būt pozitīvs 

lēmums. A.Okmanis vērš uzmanību, ka tikko minētie argumenti nav minēti lēmuma projekta 

tekstā, jo nav saprotams, kā nonāk pie pozitīva lēmuma. D.Putna atbild, ka viss ir minēts 

pārskatā un lēmuma lemjošajā daļā ir norāde apstiprināt pārskatu. A.Okmanis norāda, ka lēmuma 

projektā norādīti argumenti pret ieceri. 

 M.Mediņš izsakās, ka Vides un attīstības komitejā nepārliecinājās par uzņēmēju 

uzaicināšanu uz sēdi, kas liecina par pārstāvju neieinteresētību un augstprātību par to, ka lēmums 

tiks apstiprināts; pārsteidz Iecavas iedzīvotāji neieinteresētība šajā jautājumā, jo Bārbelē bija 

plaši apmeklēta sanāksme par lagūnas būvniecības ieceri, kur vairums bija pret tās būvniecību, 

tomēr likumdošana to atļāva, neskatoties uz iedzīvotāju iebildumiem; protesti nerimās divus 

gadus, tika mainīta pieeja, pielietojot jaunākās tehnoloģijas; komitejā nebalsoja un uzskatīja, ka 

jautājuma izskatīšanai jāuzaicina pārstāvji, bet ar balsu vairākumu jautājums tika virzīts 

apstiprināšanai domes sēdē; kāpēc ir tāda negatīva attieksme, zūd pārliecība par kontrolējošo 

iestāžu vērību; vēlētos pārliecību, ka tehnisko noteikumu nosacījumi tiks izpildīti; neatbalsta 

sagatavoto lēmuma projektu, pamatojoties uz Bārbeles pieredzi. Jautā, vai zem lagūnas ir 

paredzēta drenāža. D.Putna atbild, ka to nosaka Valsts Vides dienests tehniskajos noteikumos.  

 M.Cimermanis piekrīt, ka šī jautājuma izskatīšanā ir jāpiedalās uzņēmuma pārstāvjiem, 

jo skaidrs, ka digestāts būs no AS “Balticovo”; vērš uzmanību uz lielā apjoma iestrādi zemē, kā 

arī norāda, ka liela daļa Iecavas iedzīvotāju tiek nodarbināti šajā rūpniecībā; nepieciešama 

papildu informācija par plānoto ieceri un krātuvei jābūt slēgtai, kā arī vēlētos saņemt informāciju 

par kūtsmēslu granulu projektu. 

 L.Baha izsakās, ka Vides un attīstības komitejā balsoja pret, jo bija nepieciešama 

papildus informācija uz uzdotajiem deputātu jautājumiem un atbalsta A.Jātnieka priekšlikumu šo 

jautājumu atlikt un uzaicināt ieceres pārstāvjus, lai tie sniegtu papildus informāciju; no vienas 

puses ir atbalstāma uzņēmēja spēja attīstīties, no otras – kurā brīdī deputāti izšķiras ņemt vērā 

iedzīvotāju izteiktās pretenzijas; balsojumā atturēsies, jo pēc pieejamās informācijas nevar 

pieņemt lēmumu atbalstīt vai noraidīt, kā arī iztrūkst sabiedrības iesaiste – rosina uzzināt Iecavas 

konsultatīvās padomes viedokli; lēmumam ir tālredzīgas un ilgtermiņa sekas, tāpēc viedoklim ir 

jābūt pārdomātam un izsvērtam.  

 A.Mačeks vērš uzmanību, ka lēmuma projektā nav minēta SIA “Egg Energy” iesaiste, 

ierosinātāja ir zemes īpašniece, kas dzīvo Rīgā; novadā šī būs ceturtā lagūna; lēmuma projekta 

izstrādes gaitā radušās neprecizitātes, AS “Balticovo” ar šo nav nekāda sakara; SIA “Egg 

Energy” pārstāvjiem jāsniedz papildus informācija; aicina lēmuma projektā precizēt par digestāta 

iestrādi augsnē; ņemot vērā, ka ieceres ierosinātāja un SIA “Egg Energy” nav pārstāvējuši savas 

intereses, nav gatavs balsot par lēmuma projektu. 

 J.Krievs jautā, kurš būs atbildīgs, ja smaka tomēr būs, un kam piederēs krātuve; ir divas 

iespējas – nobalsojot pret, jautājums tiks slēgts, ja atliek – jautājuma virzība var tikt atjaunota; 

balsojumā atturēsies vai balsos pret, jo nepieciešama papildus informācija. 

 G.Kalniņš vērš uzmanību, ka pretenzijas ir par esošajām smakām; uzņēmēja iecere ir 

loģistikas efektīvāka plānošana, neko sliktu iecerē nesaskata. 

 A.Mačeks jautā, kas būs krātuves īpašnieks un atbildīgais. D.Putna atbild, ka īpašnieks un 
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būvētājs būs SIA “Egg Energy”, jo ar zemnieku saimniecību ir vienošanās par zemes iegādi, bet 

vēl nav nostiprinātas īpašuma tiesības, līdz ar to zemes īpašniece ir būvniecības ierosinātāja, un 

tiklīdz būs nostiprinātas īpašuma tiesības, tiks veiktas izmaiņas būvatļaujā. A.Mačeks papildina 

par Iecavas pieredzi ar SIA “Egg Energy” un Vācijas pieredzi. D.Putna bilst, ka apbūves 

noteikumi pieļauj lagūnas izbūvi.  

 I.Pētersone atbalsta jautājuma atlikšanu un ierosina organizēt izbraukuma domes sēdi 

Iecavā, lai iedzīvotāji tajā varētu piedalīties; balstoties uz sagatavoto lēmuma projektu, pieņemto 

lēmumu varētu arī apstrīdēt.  

  

A.Okmanis plkst. 11.16 izsludina sēdes pārtraukumu. 

Sēde tiek atsākta plkst. 11.30.  

 

A.Okmanis aicina ziņotāju izteikties. D.Putna paziņo, ka, balstoties uz izteiktajiem 

viedokļiem, jautājums ir atliekams un virzāms atkārtotai izskatīšanai decembra Vides un 

attīstības komitejā, uzaicinot ieceres realizētājus.  

A.Okmanis rezumē, ka komitejas sēdei ir iespēja pieslēgties attālināti un rosina uz sēdi 

uzaicināt uzņēmējus un iedzīvotāju padomi. 

 

NOLEMJ: atlikt lēmuma projekta "Par būvniecības ieceri "Slēgtas lagūnas tipa 

digestāta krātuves jaunai būvniecībai nekustamajā īpašumā "Lielbirzuļi", 

Iecavas pag., Bauskas nov."" izskatīšanu un virzīt to atkārtotai izskatīšanai 

decembra Vides un attīstības komitejā.  

 

 

11.p. 

Par nedzīvojamo telpu Uzvaras iela 1, Bauskā nomas līguma pagarināšanu ar Valsts 

sociālās apdrošināšanas aģentūru. 

 

(A.Okmanis, G.Vīgupa) 

 

Ziņo: A.Okmanis, G.Vīgupa. 

A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz 

ziņojumu. 

 G.Vīgupa ziņo, ka pašvaldībā saņemts Valsts sociālās apdrošināšanas aģentūras (VSAA) 

iesniegums, kurā izteikts lūgums pagarināt nedzīvojamo telpu nomas līgumu Uzvaras ielā 1, 

Bauskā. VSAA ir tiešās pārvaldes iestāde, kas veic pārvaldes uzdevumu, nomas maksa tiek 

aprēķināta saskaņā ar Ministru kabineta 2018. gada 20. februāra noteikumu Nr. 97 “Publiskas 

personas mantas iznomāšanas noteikumi” 3. nodaļā noteikto nomas maksas noteikšanas 

metodiku, un tā sastāda 4,20 EUR mēnesī par 1 m². Papildus nomas maksai nomnieks maksā par 

komunālajiem pakalpojumiem. Sagatavots lēmuma projekts pagarināt telpu nomas līgumu līdz 

2027. gada 31. decembrim un noteikt nomas maksu 4,20 EUR mēnesī bez PVN par 1 m². 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 
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"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 526 "Par nedzīvojamo telpu Uzvaras iela 1, 

Bauskā nomas līguma pagarināšanu ar Valsts sociālās apdrošināšanas 

aģentūru". 

 

 

12.p. 

Par nedzīvojamo telpu Uzvaras iela 1, Bauskā nomas līguma pagarināšanu ar AS 

"Attīstības finanšu institūciju ALTUM". 

 

(A.Okmanis, G.Vīgupa) 

 

Ziņo: A.Okmanis, G.Vīgupa. 

A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz 

ziņojumu. 

 G.Vīgupa ziņo, ka pašvaldībā saņemts AS “Attīstības finanšu institūciju ALTUM” 

iesniegums, kurā izteikts lūgums pagarināt nedzīvojamo telpu nomas līgumu Uzvaras ielā 1, 

Bauskā. Nomas maksa tiek aprēķināta saskaņā ar Ministru kabineta 2018. gada 20. februāra 

noteikumu Nr. 97 “Publiskas personas mantas iznomāšanas noteikumi” 3. nodaļā noteikto nomas 

maksas noteikšanas metodiku, un tā sastāda 4,20 EUR mēnesī par 1 m². Papildus nomas maksai 

nomnieks maksā par komunālajiem pakalpojumiem. Sagatavots lēmuma projekts pagarināt telpu 

nomas līgumu līdz 2025. gada 31. decembrim un noteikt nomas maksu 4,20 EUR mēnesī bez 

PVN par 1 m². 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 527 "Par nedzīvojamo telpu Uzvaras iela 1, 

Bauskā nomas līguma pagarināšanu ar AS "Attīstības finanšu institūciju 

ALTUM"". 

13.p. 

Par nedzīvojamo telpu Rātslaukums 4, Bauskā nomas līguma pagarināšanu ar 

Nodarbinātības valsts aģentūru. 

 

(A.Okmanis, G.Vīgupa) 

 

Ziņo: A.Okmanis, G.Vīgupa. 

A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz 

ziņojumu. 

 G.Vīgupa ziņo, ka pašvaldībā saņemts Nodarbinātības valsts aģentūras iesniegums, kurā 

izteikts lūgums pagarināt nedzīvojamo telpu nomas līgumu Rātslaukums 4, Bauskā. Nomas 

maksa tiek aprēķināta saskaņā ar Ministru kabineta 2018. gada 20. februāra noteikumu Nr. 97 

“Publiskas personas mantas iznomāšanas noteikumi” 3. nodaļā noteikto nomas maksas 
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noteikšanas metodiku, un tā sastāda 3,65 EUR mēnesī par 1 m². Papildus nomas maksai 

nomnieks maksā par komunālajiem pakalpojumiem. Sagatavots lēmuma projekts pagarināt telpu 

nomas līgumu līdz 2029. gada 31. decembrim un noteikt nomas maksu 3,65 EUR mēnesī bez 

PVN par 1 m². 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 528 "Par nedzīvojamo telpu Rātslaukums 4, 

Bauskā nomas līguma pagarināšanu ar Nodarbinātības valsts aģentūru". 

 

 

14.p. 

Par mantas dāvinājumu (ziedojumu) Ukrainas sabiedrības vispārējam atbalstam. 

 

(A.Okmanis, D.Šileika,  L.Vasiļauska, L.Baha, L.Šterna, G.Kalniņš, I.Nagņibeda, R.Melgailis, 

M.Cimermanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis, D.Šileika, L.Vasiļauska. 

A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz 

ziņot par lēmuma projekta papildinājumiem. 

 D.Šileika ziņo, ka Bauskas novada pašvaldība īsteno ES struktūrfondu projektu 

“Bezemisiju transportlīdzekļu iegāde Bauskas novadā”. Projekta pieteikumā paredzēts, ka 

pašvaldībai pēc transportlīdzekļa ekspluatācijas tehniskās vienības jāutilizē atbilstoši normatīvo 

aktu prasībām. Veikti grozījumi MK noteikumos, pieļaujot, ka pašvaldība ir tiesīga pieņemt 

domes lēmumu transportlīdzekli dāvināt (ziedot) Ukrainas sabiedrības vispārējam atbalstam. 

Vecumnieku apvienības pārvalde lēmusi dāvināt (ziedot) kustamo mantu - pasažieru autobusu 

MERSEDES BENZ ar 40 sēdvietām, nododot to biedrībai “TEV” un slēdzot līgumu, ka tā par 

saviem līdzekļiem nogādā ziedojumu Ukrainai. Aicina L.Vasiļausku ziņot par Bauskas 

apvienības pārvaldes transporta līdzekļu dāvinājumu.  

 L.Vasiļauska ziņo, ka lēmuma projekts papildināts ar Bauskas apvienības pārvaldes 15 

transportlīdzekļu vienībām ziedošanai Ukrainai – dažādas ietilpības autobusi un automašīnas. Ar 

biedrības pārstāvjiem ir sazinājušies, transportlīdzekļi ir apsekoti un atzīti par derīgiem. Lūdz 

atbalstīt autotransporta ziedošanu Ukrainai, slēdzot ar biedrību dāvinājuma līgumu. Jautājums ir 

steidzams, jo automašīnas jātransportē jau sestdien sakarā ar transportlīdzekļu aprīkošanu ar 

ziemas riepām no 1. decembra. 

 A.Okmanis bilst, kāpēc pārvaldei tās nav nepieciešamas. L.Vasiļauska atbild, ka 

transportlīdzekļi ir ekonomiski neizdevīgi remontam, visas automašīnas noņemtas no uzskaites, 

vairākas ir neizmantotas jau vairākus gadus. A.Okmanis precizē, vai kāda no šīm automašīnām 

šobrīd tiek ekspluatēta. L.Vasiļauska atbild, ka neviena no automašīnām netiek remontēta, visas 

noņemtas no uzskaites un netiek izmantotas satiksmē. 

 L.Baha jautā, vai vieglās automašīnas sen noņemtas no uzskaites un vai tās ir 

kompensētas. L.Vasiļauska atbild, ka daļa automašīnu ir aizstātas ar citām automašīnām, tās 
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ilgstoši nebija izmantotas; lai automašīnas norakstītu, nepieciešams novērtējums un 

atsavināšanas procedūra, kā alternatīva izskatīts ziedojums Ukrainai.  

 B.Bahs jautā, vai zināms, kurā Ukrainas teritorijā automašīnas nogādās. L.Vasiļauska 

atbild, ka nav zināms, jo biedrība sadarbojas ar vairākām Ukrainas pašvaldībām, jo nebija vēl 

skaidrs, vai visas automašīnas tiks aizvestas līdz Ukrainai vai daļu izmantos remontdaļās. 

L.Šterna papildina, ka līgumā noteikts sniegt atskaiti par transportlīdzekļu nodošanas vietu. 

 G.Kalniņš norāda, ja transportlīdzeklis noņemts no uzskaites, tad tas transportējams arī 

bez riepām. L.Vasiļauska atbild, ka pēc lēmuma pieņemšanas, automašīnas tiks reģistrētas uz 

biedrības vārda un tās transportēs. A.Okmanis papildina, ka tiks reģistrētas ar tranzīta numuriem. 

G.Kalniņš turpina, vai biedrība veic ieguldījumus šajos transportlīdzekļos. L.Šterna skaidro, ka 

biedrība informēja, ka Ukrainas iedzīvotāji veic nelielus remontdarbus.  

 I.Pētersone jautā, vai biedrībai ir sabiedriskā labuma statuss, lēmuma projektā nemana. 

L.Šterna apstiprina. I.Pētersone ierosina lēmuma projekta lemjošajā daļā norādīt nepieciešamību 

pēc atgriezeniskās saites, kad transportlīdzekļi ir nogādāti Ukrainā. A.Okmanis vērš uzmanību, 

ka noslēgtais līgums to paredz.  

 I.Nagņibeda izsaka atbalstu un jautā par autobusiem. L.Vasiļauska atbild, ka norakstīto 

autobusu vietā ir jauni autobusi.  

 R.Melgailis jautā, vai ir informācija, ka apvienību pārvaldēs un iestādēs ir ilgstoši 

norakstīti transportlīdzekļi un cik ilgi tos uzglabā, ja neziedo Ukrainai. J.Kalinka atbild, ka 

informācija ir daļēji apzināta, pēc tās apkopošanas tiks nosūtīta deputātiem.  

 M.Cimermanis aicina apsvērt iespēju ziedot kādu no šīm automašīnām medmāsai 

S.Cīrulei Ukrainā, to pielāgojot neatliekamās palīdzības nodrošināšanai ievainotajiem.   

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 529 "Par mantas dāvinājumu (ziedojumu) 

Ukrainas sabiedrības vispārējam atbalstam". 

 

 

15.p. 

Par siltumenerģijas tarifa apstiprināšanu "Jaunklīvi", Vecumnieku pagastā. 

 

(A.Okmanis, D.Šileika) 

 

Ziņo: A.Okmanis, D.Šileika. 

A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz ziņojumu. 

D.Šileika ziņo, ka pašvaldības nekustamajā īpašumā Rīgas ielā 29A, Vecumniekos tiek 

īstenots ES struktūrfondu projekts “Sociālo mājokļu atjaunošana Vecumnieku pagastā” un 

projekta nosacījumi paredz, ka ēka nevar būt apdzīvota, Bauskas novada pašvaldības iestāde 

“Vecumnieku apvienības pārvalde” ēkas iemītniekus izmitināja nekustamajā īpašumā 

“Jaunklīvi”, Vecumnieku pagastā. Ēkā “Jaunklīvi” siltumapgāde tiek nodrošināta ar sašķidrinātās 

gāzes apkuri, līdz ar to nepieciešams noteikt apkures tarifu atbilstoši gāzes patēriņa 1 m3, lai 

pakalpojumu saņēmēji veiktu norēķinus par siltumapgādi. Sagatavots lēmuma projekts par 
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siltumenerģijas tarifa 4,32 EUR/m3 bez PVN apstiprināšanu no šī gada 1. decembra 

proporcionāli apsildāmajai platībai, ieskaitot apsildāmā kopīpašuma daļu, informāciju publicējot 

pašvaldības tīmekļvietnē un informatīvajā izdevumā. Pielikumā pievienots aprēķins, izmaksas 

atspoguļo faktiskās izmaksas, salīdzinot ar nekustamā īpašuma Rīgas ielā 29A, Vecumniekos 

apkures izmaksām, ēkā “Jaunklīvi” siltumapgāde būs nedaudz dārgāka.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Inita Nagņibeda) 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 530 "Par siltumenerģijas tarifa apstiprināšanu 

"Jaunklīvi", Vecumnieku pagastā". 

 

 

16.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības stipendijas piešķiršanu rezidentam. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts un atbalstīts Sociālās un veselības komitejas un Finanšu komitejas 

sēdēs, vai nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 531 "Par Bauskas novada pašvaldības stipendijas 

piešķiršanu rezidentam". 

 

 

17.p. 

Par sadarbības partnera piesaistes konkursu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 
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 Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, 

vai nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: pieņemt lēmumu Nr. 532 "Par sadarbības partnera piesaistes konkursu". 

 

 

18.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības konkursa "Īsteno savu ideju Bauskas novadā!" 

līdzfinansējuma piešķiršanas apstiprināšanu. 

 

(A.Okmanis, K.Dzidruma) 

 

Ziņo: A.Okmanis, K.Dzidruma. 

A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz ziņojumu. 

 K.Dzidruma ziņo, lai sekmētu uzņēmējdarbības vides attīstību Bauskas novadā, nolikums 

“Par līdzfinansējuma piešķiršanu uzņēmējdarbības uzsākšanai un attīstībai “Īsteno savu ideju 

Bauskas novadā!”” paredz konkursa organizēšanu, lai izvirzītu pretendentus līdzfinansējuma 

saņemšanai savas uzņēmējdarbības uzsākšanai vai attīstībai. Rudenī tika izsludināts konkurss, 

kuram pieteicās 16 biznesa ideju pretendenti, pieejamais finansējums ir no 3 000 līdz 5 000 EUR 

atkarībā no projekta veida un mērķa, kurus izvērtēja komisija, kuras sastāvā bija speciālisti no 

LIAA, ALTUM, LLKC, Zemgales plānošanas reģiona un pašvaldības. Izvērtējot pieteikumus 

pēc nolikumā atrunātiem kritērijiem, finansējumam tiek virzītas 8 projekta idejas, kas ietilpst šī 

gada paredzētajā budžetā. Atbalstītās idejas – saimnieciskās darbības veicējai viena gada 

projektam 2 670 EUR energoefektivitātes uzlabošanas pasākumiem; saimnieciskās darbības 

veicējai viena gada projektam 2 641 EUR kokapstrādes iekārtu iegādei; pretendentam divu gadu 

projektam 5 000 EUR konditorejas izveidei, pirmajā gadā izmaksājot 3 000 EUR, otrajā gadā – 

atlikušos 2 000 EUR; saimnieciskās darbības veicējai divu gadu projektam 4 941 EUR tūrisma 

vietas attīstībai, pirmajā gadā izmaksājot 2 965 EUR, otrajā gadā – atlikušos 1 976 EUR; IK 

“Funforkids” viena gada projektam 3 000 EUR interaktīvo spēļu attīstīšanai svētku pasākumos; 

saimnieciskās darbības veicējai viena gada projektam 2 943 EUR apģērbu pāršūšanas studijas 

izveidei; SIA “Manuša” divu gadu projektam 4 693 EUR zobārstniecības prakses aprīkojuma 

iegādei Vecumniekos, pirmajā gadā izmaksājot 2 695 EUR, otrajā gadā – atlikušos 1 998 EUR; 

saimnieciskās darbības veicējai viena gada projektam 2 506 EUR gleznu transformēšanai 

apģērbos un priekšmetos, paplašinot ražotni un veicinot digitalizāciju. Lūdz atbalstīt sagatavoto 

lēmuma projektu finansējuma piešķiršanai iepriekš minētajiem projektiem.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 
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Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 533 "Par Bauskas novada pašvaldības konkursa 

"Īsteno savu ideju Bauskas novadā!" līdzfinansējuma piešķiršanas 

apstiprināšanu". 

 

 

19.p. 

Par saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas novada domes 2023. gada 28. decembra 

saistošajos noteikumos Nr. 25 "Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2024. gadam"" 

apstiprināšanu. 

 

(I.Spurķe) 

 

Ziņo: I.Spurķe. 

 Salīdzinot ar Finanšu komitejas sēdē ziņoto, veikti precizējumi - saņemts finansējums 

vides pieejamības projektam 23 020  EUR apmērā un attiecīgi šīs summas apmērā ir mainīti 

projekta finansēšanas avoti. Pēc Finanšu komitejas sēdes saņemta arī atlīdzība no apdrošinātāja 

par stadiona monēžas jumtu 70 796 EUR un šīs summas apmērā atjaunoti līdzekļi pašvaldības 

rezerves fondā. Līdz ar to kopējie ieņēmumi ir pieauguši par 102 816 EUR un precizētā 

pamatbudžeta ieņēmumu summa ir 78 179 794 EUR, izdevumi pieaug par 82 758 EUR un 

vadības funkcijas pozīcijā par 2 862 EUR, precizējumu veicot Zālītes pamatskolai. Gada 

izdevumu summa ir 92 342 808 EUR, finansēšanas sadaļā 20 158 EUR, ko ietekmēja 

finansēšanas avota maiņa dēļ saņemtā finansējuma un atlikuma izmaiņas. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 534 "Par saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas 

novada domes 2023. gada 28. decembra saistošajos noteikumos Nr. 25 

"Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2024. gadam"" 

apstiprināšanu". 

 

Plkst. 12.05 no sēdes aiziet deputāts B.Bahs.  
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20.p. 

Par dzīvojamai mājai Centra iela 9, Mūsa, Ceraukstes pagastā, Bauskas novadā 

funkcionāli nepieciešamā zemesgabala pārskatīšanu. 

 

(A.Okmanis, D.Platonova) 

 

Ziņo: A.Okmanis, D.Platonova. 

A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, lūdz 

ziņojumu. 

 D.Platonova ziņo, ka pašvaldībā saņemts daudzdzīvokļu dzīvojamās mājas Centra iela 9, 

Mūsa, Ceraukstes pagasts, Bauskas novads dzīvokļu īpašnieku kopības pilnvarotās personas 

ierosinājums pārskatīt daudzdzīvokļu dzīvojamai mājai Centra iela 9, Mūsa, Ceraukstes pagastā, 

Bauskas novadā funkcionāli nepieciešamo zemes gabalu. Nekustamais īpašums sastāv no 

dzīvojamās mājas ar 4 dzīvokļu īpašumiem. Visi dzīvokļu īpašumi reģistrēti zemesgrāmatā. 

Nekustamo īpašumu atsavināšanas komisija izskatīja iesniegumu un pieņēma lēmumu par 

dzīvojamai mājai funkcionāli nepieciešamā zemes gabala 1206 m² platībā projekta virzīšanu 

apstiprināšanai Bauskas novada domē. 

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Bruno Bahs) 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 535 "Par dzīvojamai mājai Centra iela 9, Mūsa, 

Ceraukstes pagastā, Bauskas novadā funkcionāli nepieciešamā 

zemesgabala pārskatīšanu". 

 

 

21.p. 

Par dzīvojamai mājai Līvānu iela 2, Mūsa, Ceraukstes pagastā, Bauskas novadā 

funkcionāli nepieciešamā zemesgabala pārskatīšanu. 

 

(A.Okmanis, D.Platonova) 

 

Ziņo A.Okmanis, D.Platonova. 

A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, lūdz 

ziņojumu. 

D.Platonova ziņo, ka pašvaldībā saņemts daudzdzīvokļu dzīvojamās mājas Līvānu iela 2, 

Mūsa, Ceraukstes pagasts, Bauskas novads dzīvokļu īpašnieku kopības pilnvarotās personas 

ierosinājums pārskatīt daudzdzīvokļu dzīvojamai mājai Līvānu iela 2, Mūsa, Ceraukstes pagastā, 

Bauskas novadā funkcionāli nepieciešamo zemes gabalu. Nekustamais īpašums sastāv no 

dzīvojamās mājas ar 18 dzīvokļu īpašumiem. Visi dzīvokļu īpašumi reģistrēti zemesgrāmatā. 

Nekustamo īpašumu atsavināšanas komisija izskatīja iesniegumu un pieņēma lēmumu par 

dzīvojamai mājai funkcionāli nepieciešamā zemes gabala 3 763 m² platībā projekta virzīšanu 

apstiprināšanai Bauskas novada domē. 

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Bruno Bahs) 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 536 "Par dzīvojamai mājai Līvānu iela 2, Mūsa, 

Ceraukstes pagastā, Bauskas novadā funkcionāli nepieciešamā 

zemesgabala pārskatīšanu". 

 

 

22.p. 

Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu pašvaldībai piekrītošajā zemes vienībā 

"Dzelzāmurs 4", nodrošinot piekļuvi īpašumam "Mežsargi", Dzelzāmurā, Iecavas pagastā. 

 

(A.Okmanis, B.Leitlante, G.Kalniņš) 

 

Ziņo: A.Okmanis, B.Leitlante. 

A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, lūdz 

ziņojumu. 

B.Leitlante ziņo, ka pašvaldībā saņemts fizisku personu iesniegums, kurā lūgts noslēgt 

ceļa servitūta līgumu par labu viņiem piederošajam īpašumam “Mežsargi”, Dzelzāmurā, Iecavas 

pagastā, kas sastāv no zemes vienības 0,43 ha platībā un četru dzīvokļu dzīvojamās mājas, 

apgrūtinot Bauskas novada pašvaldībai piekrītošo zemes vienību “Dzelzāmurs 4”, Iecavas 

pagastā. Ceļa servitūts jānodibina, lai nodrošinātu pieslēgumu valsts vietējam autoceļam “V5–

Piebalgas–Dzelzāmurs–Ratstrauti” un lai izbūvētu un apkalpotu dzīvojamās mājas “Mežsargi” 

funkcionēšanai nepieciešamās inženierkomunikācijas. Sagatavots lēmuma projekts noslēgt ar 

personām līgumu par ceļa servitūta nodibināšanu 25 m garumā ar 3 metru platumu (1/2 no 6 m) 

un 35 m garumā ar 6 m platumu, kas kopā aizņem 285 m2 platību (platība var tikt precizēta pēc 

kadastrālās uzmērīšanas) pašvaldībai piekrītošajā zemes vienībā “Dzelzāmurs 4”, Dzelzāmurā, 

Iecavas pagastā, nodrošinot piekļuvi nekustamajam īpašumam “Mežsargi”, Dzelzāmurā, Iecavas 

pagastā atbilstoši grafiskajam pielikumam.  

G.Kalniņš jautā par shēmu – kāpē servitūts netiek iezīmēts pa īpašuma robežu. 

B.Leitlante skaidro, ka viena ceļa puse atrodas pašvaldības īpašumā, otra puse – privātīpašumā.  

Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Bruno Bahs) 
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NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 537 "Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu 

pašvaldībai piekrītošajā zemes vienībā "Dzelzāmurs 4", nodrošinot 

piekļuvi īpašumam "Mežsargi", Dzelzāmurā, Iecavas pagastā". 

 

 

23.p. 

Par ceļa servitūta atzīmes dzēšanu īpašumā "Saulgrieži", Vecsaules pagastā. 

 

(A.Okmanis, D.Stubure) 

 

Ziņo: A.Okmanis, D.Stubure. 

A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, lūdz 

ziņojumu. 

D.Stubure ziņo, ka nekustamā īpašuma “Saulgrieži”, Vecsaules pagasts sastāvā esošajai 

zemes vienībai ierakstīta atzīme – servitūta ceļš 0,05 km, kas nodrošina piekļuvi nekustamā 

īpašuma “Rūtas”, Vecsaules pagastā sastāvā esošajai zemes vienībai. Iesniegts līgums par ceļa 

servitūta nodibināšanu, ar ko kalpojošā īpašuma “Saulgrieži” un valdošā īpašuma “Rūtas” 

īpašnieki vienojušies par ceļa servitūta nodibināšanu un atzīmes – servitūta ceļš 0,05 km, 

dzēšanu. Sagatavots lēmuma projekts dzēst atzīmi – servitūta ceļš 0,05 km. 

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Bruno Bahs) 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 538 "Par ceļa servitūta atzīmes dzēšanu īpašumā 

"Saulgrieži", Vecsaules pagastā". 

 

 

24.p. 

Par pašvaldības īpašuma tiesību izbeigšanu uz nekustamo īpašumu Rīgas iela 14, Bauskā. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, 

vai nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 
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"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Bruno Bahs) 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 539 "Par pašvaldības īpašuma tiesību izbeigšanu 

uz nekustamo īpašumu Rīgas iela 14, Bauskā". 

 

 

25.p. 

Par pašvaldības īpašuma tiesību izbeigšanu uz nekustamo īpašumu Ceriņu iela 3, Bauskā. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, 

vai nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Bruno Bahs) 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 540 "Par pašvaldības īpašuma tiesību izbeigšanu 

uz nekustamo īpašumu Ceriņu iela 3, Bauskā". 

 

Sēdes vadītājs A.Okmanis ierosina balsot vienā balsojumā par 26., 27., 28., 29., 30., 31., 

32., 33., 34., 35., 36., 37., 38., 39., 40., 41., 42., 43., 44., 45., 46., 47., 48., 49., 50., 51., 52. un 

53. lēmumu projektiem, kas izskatīti Finanšu komitejas sēdē.  

 Deputāti piekrīt. 

Lēmumus pieņem ar vienu balsojumu. 

 

Par lēmumiem balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Bruno Bahs) 
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26.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Dārza iela 15-1, Bauskā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 541 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Dārza iela 15-1, Bauskā nodošanu atsavināšanai". 

 

27.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Dvaru garāža 5", Gailīšu pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 542 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Dvaru garāža 5", Gailīšu pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

28.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Pamūšas garāža 1", Gailīšu pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 543 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Pamūšas garāža 1", Gailīšu pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

29.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Pamūšas garāža 3", Gailīšu pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 544 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Pamūšas garāža 3", Gailīšu pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

30.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Lielceļmalnieki" (adrese: Mazā iela 

20, Code), Codes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 545 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Lielceļmalnieki" (adrese: Mazā iela 20, Code), Codes pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

31.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Mazstūrīši", Mežotnes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 546 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Mazstūrīši", Mežotnes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

32.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Gundegas", Mežotnes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 547 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Gundegas", Mežotnes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

33.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Dižkārkliņi", Īslīces pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 
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NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 548 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Dižkārkliņi", Īslīces pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

34.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Centrs 16"-4, Pastališķi, 

Īslīces pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 549 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa "Centrs 16"-4, Pastališķi, Īslīces pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

35.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Centrs 16"-14, Pastališķi, 

Īslīces pagastā nodošanu atsavināšanai.  

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 550 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa "Centrs 16"-14, Pastališķi, Īslīces pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

36.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Zemzari"-38, 

Pilsrundālē, Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 551 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa "Zemzari"-38, Pilsrundālē, Rundāles pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

37.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Saulaine 21"-24, 

Saulainē, Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 552 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa "Saulaine 21"-24, Saulainē, Rundāles pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

38.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Mežagas 2", Rundāles pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 553 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Mežagas 2", Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai". 

39.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 4"-8, Misā, 

Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 554 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 4"-8, Misā, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 
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40.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 5"-6, Misā, 

Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 555 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 5"-6, Misā, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

41.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 5"-16, 

Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 556 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 5"-16, Misā, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

42.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 6"-4, Misā, 

Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 557 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 6"-4, Misā, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

43.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 7"-15, 

Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 558 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 7"-15, Misā, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

44.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Misas kūdra 16", Misa, 

Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 559 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Misas kūdra 16", Misa, Vecumnieku pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

45.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Stacijas ielā 4–13, Misā, 

Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 560 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Stacijas ielā 4?13, Misā, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

46.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Cīruļu ielā 5-13, 

Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
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NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 561 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Cīruļu ielā 5-13, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

47.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Rīgas iela 43A, Vecumniekos, 

Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 562 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma Rīgas iela 43A, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

48.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Čiekuru iela 5-6, 

Taurkalnē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 563 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Čiekuru iela 5-6, Taurkalnē, Valles pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

49.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Pūpoli"-4, Taurkalnē, 

Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 564 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa "Pūpoli"-4, Taurkalnē, Valles pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

50.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Svelmes"-7, Taurkalnē, 

Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 565 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa "Svelmes"-7, Taurkalnē, Valles pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

51.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Liepu ielā 13-17, Vallē, 

Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 566 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Liepu ielā 13-17, Vallē, Valles pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

52.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Kalna iela 1, Skaistkalnē, 

Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 567 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma Kalna iela 1, Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 
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53.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Liepziedi", Bārbeles pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 568 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Liepziedi", Bārbeles pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

 

Sēdi beidz 2024. gada 28. novembrī plkst. 12.15. 

 

 

Nākamā kārtējā domes sēde 2024. gada 19. decembrī plkst. 9. 

 

 

Pielikumā:  

1. Bauskas novada domes lēmumi ar pielikumiem uz 122 lp. 

2. 28.11.2024. noteikumi Nr. 9 uz 1 lp. 

3. 28.11.2024. nolikums Nr. 19 uz 10 lp. 

4. 28.11.2024. saistošie noteikumi Nr. 20 uz 36 lp. 

5. Bauskas novada izglītības attīstības stratēģijas 2024.-2029. gadam esošās situācijas 

izvērtējums uz 188 lp. 

6. Bauskas novada izglītības attīstības stratēģija 2024.-2029. gadam uz 77 lp. 

7. Bauskas novada pašvaldības invazīvo augu sugas – Sosnovska latvāņa apkarošanas plāns 

2025.-2029. gadam ar pielikumiem uz 35 lp. 

8. Bauskas novada domes priekšsēdētāja A.Okmaņa izsludinātā darba kārtība uz 4 lp. 

 

 

 

 

Sēdes vadītājs        Aivars Okmanis 

 

 

Sēdes protokolētāja       Ieva Skujeniece 

 


